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جلسه بررسی مسایل و مشکلات حوزه ورزشی خداآفرین

جلسه بررسی مسایل و مشکلات حوزه ورزشی خداآفرین با حضور مهندس اسدپور فرماندار شهرستان خداآفرین و جواد

ششگلانی رییس هیات فوتبال استان آذربایجان شرقی و اعضای هیات ورزشی شهرستان برگزار شد.

فرماندار خداآفرین خواستار توجه جدی وشتاب دهی به بهبود وضعیت ورزش شهرستان شد

فرماندار خداآفرین با گلایه از وضعیت نابسامان حوزه ورزش شهرستان خواستار توجه جدی به این حوزه و شتاب دهی به بهبود وضعیت شهرستان شد.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری خداآفرین&#39; مهندس اسدپور در جلسه بررسی مسایل ومشکلات حوزه ورزش شهرستان گفت : با توجه به وجود ظرفیتهای منطقه و

استعداد های ورزشی در این شهرستان توجه به ورزش از سوی مسئولان ضرورت دارد و باید با برنامه ریزی و نیاز سنجی های لازم در جهت رفع عقب ماندگی های موجود

شهرستان اقدام شود.

وی با تاکید بر اینکه شادابی و نشاط جوانان باید از طریق فعالیتهای ورزشی تامین شود توجه به ورزش را مهمترین عامل در جهت جلوگیری از گرایش جوانان به ناهنجاریهای

اجتماعی عنوان کرد.

مهندس اسدپور همچنین با اشاره به اینکه نیمی از جمعیت جامعه را بانوان تشکیل می دهد خواستار توجه به ورزش بانوان در این شهرستان شد.

فرماندار خداآفرین در ادامه از تامین اعتبار برای احداث زمین چمن ورزشی برای دانش آموزان خبر داد و افزود: برای سرمایه گذاری وتوجه به نسل های آینده باید این زمین در

مکان مناسب ایجاد شود.

وی با بیان اینکه امورات ورزش بیشتر به بخشهای خصوصی واگذار میشود از مکاتبات و پیگیری برای تکمیل سالن ورزشی حسرتان خبرداد.

رییس هیات فوتبال آذربایجان شرقی نیز در این جلسه با بیان اینکه هیات فوتبال استان هیچ مسئولیتی در تامین زیر ساختهای ورزشی ندارد گفت : شناسایی استعدادها

&#39;سازماندهی ورزشکاران وبرنامه ریزی برای آن از مسئولیتهای هیات فوتبال استان می باشد

جواد ششگلانی با اشاره به وجود نگاه حرفه گرایی فوتبال در نظام ورزشی کشور گفت: بودجه ورزش بویژه فوتبال از مجموعه دولتی خارج شده ولی با توجه به سیاستهای اعلام

شده تلاش بر این است تا تامین این بودجه در شهرستان های کم برخوردار از طریق اداره ورزش وجوانان انجام شود.

وی با اعلام اینکه دولت در اتمام پروژه های نیمه تمام از طریق واگذاری به بخش خصوصی عزم جدی دارد گفت: نبود سالن ورزشی به ویژه در مرکز خداآفرین به جد پیگیری می

شود.

وی با بیان اینکه به دلیل هزینه کلان امکان ایجاد زمین چمن مصنوعی وجود ندارد برای احداث زمین چمن طبیعی اعلام آمادگی کرد.

رییس هیات فوتبال آذربایجان شرقی اظهارداشت: از طریق پروژه گل مشکلات ورزش واطلاعات لازم ازجمله نبود سالن ورزش در شهرستان خداآفرین &#39;هوراند &#39;آبش

احمد و بستان آباد جمع آوری و برای پیگیری و کار کارشناسی به کنفدراسیون آسیا ارسال می شود.

وی همچنین وجود منطقه آزاد ارس در این شهرستان را ظرفیت بزرگ دانست وگفت: منطقه آزاد باید در حوزه استحفاظی خود به حوزه ورزش کمک نماید.
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